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Brokerii de asigurari au acces la programul IMM Invest, la initiativa UNSICAR

Brokerii de asigurari au acces la programul IMM Invest, dupa ce Uniunea Nationala a Societatilor de

Intermediere si Consultanta în Asigurari (UNSICAR) a solicitat sa fie incluse codurile CAEN de activitate

ale brokerilor de asigurare, a declarat deputatul Iulius Marian Firczak, membru în Comisia pentru buget,

finante si banci.

 

"În mandatul care se încheie acum, avem câteva proiecte care au ajuns la finalitate si mentionez doar doua dintre

ele care au plecat de la initiativa domnului presedinte Dorel Duta, la initiativa UNSICAR. În proiectul de lege care

vizeaza Programul IMM Invest am reusit sa cuprindem si codurile CAEN de activitate ale brokerilor de asigurare

si, mai nou, în proiectul de lege care aproba ordonanta prin care se dau fonduri companiilor care au fost afectate de

Covid", a mentionat Firczak, la Conferinta Nationala a Brokerilor de Asigurari si Pensii, editia a XV-a.

 

El a subliniat ca aceste activitati din România si antreprenorii din acest domeniu au nevoie de sprijin pentru a

putea continua activitatea si pentru a putea sa o dezvolte.

 

"La initiativa UNSICAR am primit aceste informatii si recomandari si, cu putina munca din partea mea si a

membrilor Comisiei pentru buget, am reusit sa convingem Parlamentul ca este nevoie ca aceste activitati din

România si antreprenorii din acest domeniu au nevoie de sprijin pentru a putea continua activitatea si pentru a

putea sa o dezvolte. Aceste modificari legislative tin de partea de administrare si de dezvoltare a business-ului. Din

pacate, nu putem vorbi de un succes în ceea ce priveste modificarea câtorva legi importante ce reglementeaza

domeniul asigurarilor si aici ma refer la Legea pentru reglementarea PAID si la Legea pentru reglementarea RCA.

(...) Din pacate, nu am reusit la nivel de Parlament sa tragem concluziile si sa modificam cele doua legi pentru a

putea sa functioneze mai bine piata de RCA si pentru ca PAID-ul, ca institutie, si produsul PAD sa fie îmbunatatit

si sa creasca din punct de vedere al gradului de acoperire. Aici, pentru viitor, avem doua puncte pe care va trebui

sa colaboram la standardul la care am colaborat pâna acum si sper sa scoatem la lumina cele doua legi

îmbunatatite", a adaugat Iulius Marian Firczak. 
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